

Agenda Presidium

Datum	27-03-2025
Tijd	19:00 - 20:30
Locatie	Kamer 0.05
Voorzitter	Wilma Delissen-van Tongerlo
Aanwezigen	Wilma Delissen-van Tongerlo (BM), Dries Ewalds (GS), Vivianne van Wieren (Plv. Griffier) , Paul Franz (Plv. Griffier) , Ben Groenen (Fv CDA), Tim Sonnenberg (Fv GL-PvdA), Arjan van der Hout (Fv LPB) en Twan Jansen (Fv VVD).

1 Opening presidium

2 Mededelingen

- De griffier geeft een toelichting op de bezetting van de griffie.
- Paul en Vivianne verdelen de commissievergaderingen.
- Vivianne zal plv. griffier zijn tijdens de raadsvergaderingen, m.u.v. 26 mei, aangezien 3 juli ook de PPN staat.
- Vivianne zal als griffier plaats nemen tijdens presidiumvergaderingen, m.u.v. 15 mei vanwege al geplande afspraak.
Stichting leergeld is uitgenodigd voor Cie MZ 22 april, wachten op reactie.
Buurtgezinnen uitgenodigd, ze komen. Zijn er nog specifieke zaken waarover jullie willen worden bijgepraat?

Bijlage:

1. e-mail tot uitnodiging griffie
2. Afwijzing verzoek extra subsidie
3. Uitnodiging griffie naar Buurtgezinnen

Notulen:

Mevr. Van Wieren kondigt haar nieuwe baan aan en geeft vanuit dat kader verdere toelichting. Ze geeft aan dat de taken vanaf nu rouleren en dat thr. Franx de eerste plaatsvervanger is. Per direct neemt hij enkele lopende dossiers over, waaronder het lopende Woo-verzoek. Vivianne ondersteunt Paul in haar rol als plaatsvervangend griffier waar nodig, tot en met 24 april.

Actie Dhr. Ewalds:

Dhr. Van der Hout zou graag nog de aanvraag voor het subsidie van Stichting Leergeld ontvangen.

2.a Vraag vanuit financiën

Voor het presidium van 27-3 heb ik een vraag vanuit de accountant.

Vanwege de behandeling van de jaarstukken bij de diverse gemeente hebben we een verzoek.

De accountant mevrouw Vissers kan aansluiten bij de commissie ABZ van 12 juni.

Door werkzaamheden in andere gemeenten EN het verzetten van onze commissie van 10 naar 12 juni is een dubbele afspraak ontstaan.

De accountant is in de gelegenheid het rapport toe te lichten van 19.30 tot 20.00 tijdens de commissie (dus voor de behandeling van alle andere punten), daarna dient zij naar een andere gemeente te gaan.

Ik hoor graag of dit akkoord is voor het presidium, zodat we het accountantsrapport op een goede wijze kunnen behandelen.

Alvast dank voor de bespreking.

Steve van Ham

Notulen:

Het verzoek is akkoord bevonden, met de opmerking dat de accountant een korte presentatie of toelichting zal geven, zodat er voldoende tijd overblijft voor vragen. Het presidium geeft verder aan dat het in de toekomst geen verschuivingen in de agenda wenst. Daarom is tijdige afstemming met de accountant bij het inplannen van de vergadering van belang. Dit is een aandachtspunt voor zowel de griffie als de afdeling Financiën.

Actie Griffie

Bij de begrotingsbehandeling in november wil het presidium de commissievergaderingen in de weken daarvoor weer op de reguliere tijden en dagen plannen. Dit betekent dat MZ en ABZ op dinsdag plaatsvinden en GZ op donderdag. Het presidium verzoekt de griffie om deze wijziging structureel door te voeren in het raadsinformatiesysteem.

3 Concept notulen presidium d.d. 20 februari 2025

- Het presidium wordt voorgesteld de concept notulen van het presidium d.d. **20 februari** vast te stellen.

Notulen:

Akkoord

4 Planning raadsagenda

- Het presidium wordt voorgesteld de planning raadsagenda versie (**versie**) vast te stellen.

Notulen:

Dhr. Van der Hout vraagt waarom de fietscultuur erop staat? Dhr. Ewalds geeft aan dat dit volgens hem het uitvoeringsprogramma is.

3.3 Planning onbekend

Dhr. Sonnenberg geeft aan dat in de raadsplanning bij KBP 2 staat planning onbekend, hij geeft aan dit een politiek zorgpunt te vinden.

Dhr. Sonnenberg geeft aan dat hij geïnformeerd wil worden over de eventuele planning en wat er gebeurt als het niet doorgaat.

Dhr. Ewalds:

Dit traject werd getrokken door Steven Kraaijenveld en de gemeentesecretaris van Eersel. De opdracht is afgerond, maar het is niet geworden wat we ervan verwachtten. De afweging wordt nu gemaakt in de stuurgroep over wie dit proces verder moet trekken. Misschien moet dit naar de provincie of het MRE voor een impactanalyse. Dit proces moet verder worden ontwikkeld.

Dhr. Ewalds nodigt de fractievoorzitters uit voor een bijpraatmoment met de portefeuillehouder op 1 april, aangezien zij elkaar die dag toch al treffen voor een overleg.

4.a Verzoeken raadsinformatieavonden

Het presidium wordt gevraagd in te stemmen met de volgende verzoeken om een raadsinformatieavond en daarbij nog specifieke wensen door te geven:

- **Verzoek raadsinformatieavond inzake Wonen in het buitengebied (voorkeur: 27 maart 2025) afgekeurd**
*Presidium app eindigde op wens bij het plaatsen bij een commissie.
Reactie Dries en vervolg nu bespreken.*
- *reserveavonden: 15 april, 20 mei, 5 juni*

Notulen:

Actie griffie:

Het presidium is akkoord met het gebruik van 20 mei voor de bewonersavond. De raad zal de reserveavond voor zichzelf schrappen.
In Outlook heb ik de raadzaal al vrijgemaakt.

Over de aanvraag van de RIA, oorspronkelijk gepland op 27 maart, is het volgende besloten:

- De openbare raadsinformatieavond vindt plaats op dinsdag 15 april om 20.00 uur.
- De griffier opent de avond en geeft aan dat er een ambtelijke presentatie volgt, waarna commissie- en raadsleden vragen mogen stellen.
- De griffier benadrukt dat er geen politiek debat zal plaatsvinden; het gaat uitsluitend om een technische uitleg en vragen.
- Inwoners die in het publiek aanwezig zijn, kunnen uitsluitend als toehoorders deelnemen.
- De griffier zal, samen met de ambtenaar, erop toezien dat de avond niet politiek wordt.

Deze avond is een pilot en zal worden geëvalueerd.

Deze wordt aangekondigd in de Hoi Bergeijk als volgt:

15 april – Raadsinformatieavond 20.00 uur in de Raadzaal gemeentehuis Bergeijk

Onderwerp: Wijziging van het beleid voor het toestaan van woningen in het landelijk gebied. De gemeenteraad wordt geïnformeerd over dit onderwerp, waarna de besluitvorming later dit jaar zal plaatsvinden.

U bent als inwoner van harte welkom om als toehoorder aanwezig te zijn.

Actie griffie:

Tijdens de opiniërende avond op 15 mei is de gehele raad uitgenodigd om aanwezig te zijn. De griffie stuurt de aangenomen memo door over de behandelingswijze, oftewel het proces, en de doelstelling van de informatie van de opiniërende avond.

5 Conceptagenda raadsvergadering

Notulen:

Actie dhr. Ewalds:

Dhr. Van der Hout merkt op dat er op de raadsplanning nog staat dat er stukken ontbreken. Als dit het geval is, wil dhr. Van der Hout het agendapunt Bestemmingsplan Boshovensestraat behandelen als besprekestuk in plaats van een hamerstuk. Dhr. Ewalds gaat ervan uit dat het om een omissie gaat, maar zal dit nakijken.

5.a Lijst van ingekomen stukken raad

- Het presidium wordt gevraagd de lijst van ingekomen stukken voor de raad van 10 april 2025 vast te stellen.

Notulen:

Akkoord

5.b Terugblik vorige raadsvergadering

- Het presidium evalueert de raadsvergadering van 27 februari.
- Het presidium evalueert met elkaar de commissies ABZ en GZ.

Notulen:

Actie griffie:

Dhr. Sonnenberg zal in plaats van Mevr. Couturier plaatsnemen in de commissie Geloofsbrieven. Daarnaast wordt besproken of de afspraak eventueel vervroegd kan worden naar 18.30 uur.

De fractievoorzitters geven aan dat zij graag altijd een tweede termijn willen hebben. Daarnaast is het de wens dat de voorzitter de tweede termijn duidelijk aankondigt.

6 Bespreekpunten

6.a Toelage commissievoorzitters

- De griffier geeft een toelichting.
- Om het commissievoorzitterschap aantrekkelijk te houden voor alle raadsleden en de extra inspanning te belonen, heeft het Ministerie van Binnenlandse Zaken en Koninkrijksrelaties het onlangs mogelijk gemaakt om als gemeenteraad een extra toelage voor commissievoorzitters te kunnen regelen. Dat staat in het nieuwe rechtspositiebesluit decentrale ambtsdragers. Het toe te kennen bedrag is maximaal € 153,33 per maand.

De gemeenteraad kan in de Verordening zelf bepalen of men gebruik wenst te maken van deze mogelijkheid en welk bedrag/voorwaarden.

- **Vraagstelling presidium:**
Is er behoefte om de raad voorstel te doen deze mogelijkheid te verankeren in de huidige Verordening?
- **Vervolg vraag 20-02:** Kan een vergoeding per vergadering worden gegeven?
- **Moet de griffie dit in gang zetten met een raadsvoorstel en besluit?**
- Zo ja, het voorstel is om eerst het voorstel en besluit in het presidium te bespreken en het daarna rechtstreeks op de raadsagenda te plaatsen. Aangezien het gaat om een vergoeding voor een commissie waarin raadsleden zelf zitten, is een debat daarover niet gebruikelijk. Uiteraard kan en mag dat wel

Notulen:

Actie griffie:

Dhr. Sonnenberg geeft aan dat zijn fractie voorstander zou zijn van een vergoeding, aangezien de lokale democratie serieus genomen moet worden. Wat hem betreft kan de griffie een raadsvoorstel opstellen. De andere drie fractievoorzitters geven aan op dit moment geen behoefte te hebben aan een raadsvoorstel. Dhr. Groenen merkt op dat het wellicht voor de verkiezingen opnieuw op de presidiumagenda kan worden gezet.

Conclusie: 3 tegen, 1 voor.

6.b (start) Evaluatie behandeling begroting cq. perspectievennota

Op verzoek van het presidium heeft de griffie een startmemo opgesteld van verschillende vergadermodellen voor de behandeling van de begroting cq. perspectievennota, inclusief voor- en nadelen. Deze memo dient als basis voor een gesprek over mogelijke aanpassingen in de wijze van behandeling.

Op 20 februari vindt een uitgebreide(re) evaluatie plaats over de behandeling van de

begroting en perspectievennota. Fracties kunnen hun inbreng leveren, ook over onderwerpen die hierboven niet genoemd zijn. Het doel is om in het presidium van 27 maart 2025 een besluit te nemen over de verdere behandelwijze.

Besprekingsvragen:

- Welk vergadermodel heeft de voorkeur en waarom?
- Welke accenten zijn essentieel voor de behandeling?
- Welke rol nemen de raad en het college in?
- Zijn er elementen die verder uitgewerkt of gecombineerd kunnen worden?

Notulen:

Actie griffie:

De PPN-behandeling zal op dezelfde wijze plaatsvinden als afgelopen jaar. Het voorgestelde schema is akkoord bevonden, met als enige aanpassing dat er tijdens de avondpauze om 20.45 uur geen hapjes hoeven te worden verzorgd.

6.c Datum Heiday

Voorstel datum heiday:
6 juni vanaf 15.00 uur.

Notulen:

Actie griffie:

Het nieuwe politieke seizoen wordt gestart met een heiday. Deze zal plaatsvinden in de laatste week van augustus, op vrijdag 29 augustus, voor zowel de raad als het college. De heiday is van 14.00 uur tot 18.00 uur, met afsluitend eten. Save the date.

6.d Politiek actief

Uitvraag voor politiek actief:

Beste griffiers,

Er is eindelijk contact geweest met Pro Demos. Het gaat helaas niet lukken om nog voor het reces een cursus Politiek Actief te organiseren. Er zijn geen trainers beschikbaar. Hun voorstel is om dit dan in september te doen omdat de trainers dan wel beschikbaar zijn.

Vraag/ mening collega griffier Reusel:
Hoi collega's,

Wat mij betreft zijn er dan twee opties:

1. De cursus geen doorgang laten vinden
2. De cursus zelf organiseren voor het zomerreces

Een cursus in september zie ik niet zitten, dat schiet zijn doel voorbij. Mijn raad hecht veel waarde aan het organiseren van Politiek Actief, maar ik zie ook dat er veel werk in gaat zitten als we dit zelf gaan organiseren voor de zomer.

Hoe staan jullie hierin?

Vraag presidium Bergeijk:
Hoe staan jullie er in?

Notulen:

Actie griffie:

Het presidium is akkoord om de cursus Politiek Actief op dit moment niet op te pakken. Dhr. Van der Hout doet echter de suggestie om eventueel een cursus te organiseren zodra de nieuwe raad is geïnstalleerd, aangezien deze dan ook kan dienen als cursus voor nieuwe raads- of commissieleden.

Actie griffie en dhr. Ewalds

Het presidium geeft aan samen met de afdeling communicatie een filmpje te willen maken waarin de raad aandacht vraagt voor de verkiezingen. Het doel is om zichtbaarheid te creëren en de opkomst te bevorderen. De wens is om dit professioneel aan te pakken in een werkgroep, onder leiding van de griffie en in samenwerking met communicatie.

8

Rondvraag & sluiting

- Mark Verhoeven vervangt de Burgemeester als voorzitter in de raadsvergadering van 26 juni, vanwege al ver vooraf geplande vakantie.

Notulen:

- Woningstichting Zaligheden is in gesprek.

Actie dhr. Ewalds

- Het college haalt de petitie op bij de buurtvereniging. Dhr. Sonnenberg vraagt of de ambtenaar die zich bezig houdt met de dorpsschouw kan kijken of er dan ook een bezoek kan zijn bij de Witrijt.

Actie griffie

- De fractievoorzitters willen beide dagen naar het VNG-congres. De griffie gaat het uitzoeken en zal ze aanmelden voor het congres.